

This 2018/19 Interim Report is available in both printed and electronic forms. Shareholders who wish to change the choice of means of receipt or language of the Corporate Communications to be received from the Company in future, may request to do so by completing and returning the Change Request Form (which may be downloaded from the Company's website) by post or by hand to Tricor Abacus Limited ("Tricor"), the Company's branch share registrar and transfer office in Hong Kong. Tricor's address is at Level 22, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Hong Kong. The scanned copy of the completed Change Request Form may also be returned to Tricor by email at sasa-ecom@hk.tricorglobal.com. The Interim Report and other Corporate Communications are now available on the Company's website at <http://corp.sasa.com> and the HKExnews website of the Stock Exchange at <http://www.hkexnews.hk>. If Shareholders have difficulty in receiving or gaining access to the same through the above means for any reason, the Company will promptly upon receiving the Change Request Form send the printed version of the requested document(s) to the Shareholders free of charge. As an environment-conscious corporate citizen, the Company encourages Shareholders to access the Corporate Communications via the Company's or HKExnews website. The Company's website presents a user-friendly interface in English and Chinese, and all Corporate Communications are easily accessible in the "Investor Relations" section following their releases.

本2018/19年中期報告備有印刷本及電子版。假如股東欲更改日後收取公司通訊的方式或語言版本，可向本公司作出有關要求。股東可填妥變更申請表格(可於本公司網站下載)並郵寄或親身交回本公司之香港股份登記及過戶分處卓佳雅柏勤有限公司(「卓佳」)，卓佳之地址為香港皇后大道東183號合和中心22樓。亦可將已填妥的變更申請表格之掃描副本以電郵方式傳送至卓佳(sasa-ecom@hk.tricorglobal.com)。本中期報告及其他公司通訊現已登載於本公司網站(<http://corp.sasa.com>)及聯交所披露易網站(<http://www.hkexnews.hk>)。若股東因任何原因以致在透過上述途徑收取或下載本中期報告及其他公司通訊上出現困難，本公司將於接到股東之變更申請表格後，盡快向股東免費發送本中期報告的印刷本。作為一間響應環保的企業，本公司鼓勵股東於本公司或聯交所披露易網站閱覽公司通訊。本公司網站使用簡便，備有英文及中文版本，所有公司通訊均可於其公佈後在本公司網站「投資者關係」一欄閱覽。



Design and Production by: iOne Financial Press Limited Website: www.ione.com.hk

設計及製作: 卓智財經印刷有限公司 網址: www.ione.com.hk